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 2006                                                                 
 

 
 

Tak jsme v září 2006 začínaly, zpívaly jsme z postele papírovým krabicím  



2007                                                                 
 

27. červen 2007 – Školní akademie v Sokolovně 
 

 
 

Naše úplně první veřejné vystoupení bylo na školní akademii v ledečské 

Sokolovně. Končily jsme právě pátou třídu. Zpívaly jsme upravenou písničku My 

jsme žáci z V.B, Štěpa hrála na klávesy a všechny jsme také tancovaly. Říkaly 

jsme si  Pussy Cats a hrály si na zpěvačky. Na vystoupení jsme byly v pěti, ale 

zůstaly jsme tři – Lucka, Štěpa a Larry. Vanessa tam byla s námi taky, stojí 

vzadu pod plátnem. 
 

Všechny tři jsme začaly chodit do Základní umělecké školy v Ledči nad Sázavou 

a učily se zde hře na klávesy. Štěpa v té době ještě zpívala ve skupině křesťanské 

mládeže Naděje, krátce též v pěvecké skupině ZUŠ Hlásek a vystupovala též na 

Ledečském slavíčku a sólově na besídkách v Domě s pečovatelskou službou.   

 

Scházely jsme se po vyučování  střídavě v našich bytech a zkoušely společně 

zpívat a napodobovat různé zpěvačky. Našimi vzory byly Pussycat dolls, Lucka 

Vondráčková, Ewa Farna.  Objevily jsme díky Larry možnost získání hudebního 

doprovodu karaoke z internetu, Larry nás také naučila několik písniček 

z Arménie. 

 



 2008                                                                
 

27. listopadu 2008 – Školní akademie s Pepou Vágnerem 

 

 

 
 
 

Na školní akademii jsme dostaly příležitost vystoupit jako předskokanky zpěváka 

Pepy Vágnera, který nám přijel zazpívat do ledečské Sokolovny. Poprvé jsme 

zde představily náš hit Patnáctiny na hudbu Kanikul a taky arménskou písničku 

Yerazanq. S Pepou Vágnerem a ostatními účinkujícími jsme si pak zazpívaly 

stonožkovou hymnu Never Be Alone. Sklidily jsme obrovský potlesk plné 

sokolovny a zažily tak prvně ten nádherný pocit zpívat před zaplněným sálem. 

Moderátor koncertu z rádia Blaník nám nabídl odvysílání našich písniček, 

pokud mu zašleme dobrou nahrávku. Tu jsme bohužel tehdy neměly. 



17. prosince 2008 – Vánoční besídka v DPS 

 

 

 
 

Na pozvání stacionáře Petrklíč jsme si připravily pásmo písniček na vánoční 

besídku v ledečské pečovatelské službě. Zpívaly jsme všechno možné, od našich 

písniček, přes evergreeny, koledy až po dechovky.  

Štěpa hrála na klávesy a babičky a dědové z DPS si podupávali do rytmu. 



 2009                                                                
 

20. února 2009 – Ples pro obyčejné lidi 
 

Na Plese pro obyčejné lidi v ledečské Sokolovně, kde k tanci a poslechu střídavě 

vyhrávaly hudební skupiny Vysočina a Country gang, jsme vystupovaly kolem 

21. hodiny opět na hudbu z karaoke s písněmi Patnáctiny, Yerazanq, Ipo krik 

navak. 

Kapelník skupiny Vysočina, pan Hoskovec, se nechal po našem vystoupení 

slyšet, že prý máme dobře nakročeno.   

Taky nám to prý slušelo, ale nikdo to raději nefotografoval    

 

 

 

13. června 2009 – Vystoupení na oslavách výročí stacionáře 

 

 
 

Na oslavách 7. výročí stacionáře Petrklíč v areálu Mateřské školy Ledeč nad 

Sázavou nám umožnila skupina Country gang použít jejich aparaturu k našemu 

prvnímu veřejnému vystoupení pod širým nebem. Zpívaly jsme pouze dvě, Lucka 

nám chyběla. Premiérově zazněly naše nové písničky Už jsme tady a Tancuj. 

K nim jsme přidaly samozřejmě Patnáctiny a Yerazanq. Celé vystoupení jsme 

musely na žádost posluchačů po dvou hodinách zopakovat.  

 



29. června 2009 – Vystoupení na šerpování deváťáků 
 

 

 
 

Slavnostnímu vyřazování žáků devátých tříd – šerpování v ledečské Sokolovně 

předcházelo vystoupení žáků základní školy. Mezi nimi se dostalo jako poslední 

v řadě i na naší skupinu LuŠtěLa. Zazpívaly jsme si s celým sálem Patnáctiny a 

přidaly Tancuj. Během našeho vystoupení vypadl proud a taky nám potom 

přestaly fungovat mikrofony. Profesionální zvukař měl plné ruce práce a my 

pokažené vystoupení. 



5. července 2009 – Vystoupení na XVI. Slavnostech piva 
 

  

 
V plném obsazení, tedy opět s Luckou jsme si zařádily na pivních slavnostech 

v Ledči nad Sázavou jako předskokanky skupiny Víkend. Dlouhé kabely u 

mikrofonu nám umožnily sestoupit z pódia a pěkně to rozpohybovat na volné 

ploše. Zpívaly jsme Už jsme tady, Patnáctiny, Yerazanq  a Tancuj. Jako přídavek 

jsme pak zopakovaly Tancuj. Profesionální zvukař nám pořídil zvukový záznam 

na CD. Fotograf Arakainu Marek pak spoustu fotek. Poznaly jsme skupinu 

Psychohlína a zapařily si s Arakainem. Daly jsme tu o sobě dobře vědět a 

získaly několik důležitých kontaktů. Larry oslovila Marka, jestli by nám 

nenatočil videoklip. Naše jméno se při této akci prvně objevilo na plakátech!  

 



26. července 2009 – Založení webových stránek LuŠtěLa 

 

 
 

 

Štěpa objevila vhodný webový server webnode a sama založila stránky skupiny 

LuŠtěLa na adrese www.lustela.webnode.cz. Dala si s tím velkou práci a na 

stránky umístila mimo jiné naši fotku z pivních slavností, náš plakát, naše 

nahrávky z pivních slavností a texty našich písniček. Otevřela i diskusní fórum, 

které musíme neustále hlídat a moderovat. Jako všude je totiž diskusní fórum 

lákadlem pro anonymní závistivé hlupáky. Doplnily jsme též seznam našich 

vystoupení a tuto kroniku. Stránky od svého vzniku byly navštíveny již 39 600 x. 

Navíc Štěpa umístila profil LuŠtěLa i na Bandzone, kde ho také občas 

aktualizuje. 

http://www.lustela.webnode.cz/


17. července 2009 – Vystoupení na oslavách promoce v Bla Bla baru 

 

 
 

Naše první celoodpolední vystoupení v restauraci. Začaly jsme v 15 hodin a 

skončily někdy po 22. hodině. Opět nám chyběla Lucka. Zastoupila ji úspěšně 

Péťa. Odzpívaly jsme několikrát dokola náš repertoár, přidaly Ty jsi má máma 

od Luneticu, neboť promoci oslavovala maminka Štěpy, se kterou jsme byly 

dopoledne předtím v Praze v Betlémské kapli na slavnostní promoci. 

 

Jakmile se na oslavách rozproudila zábava, začaly jsme lovit ve zpěvnících snad 

všechny známé písničky jako Mongomery, Stánky, Holubí dům, Titanic aj., 

zpívaly i na přání, tancovaly na hudbu z Jukeboxu. 

 

Štěpa hrála na klávesy a vyzkoušela si i kytaru, Péťa se překonávala, Larry 

málem ochraptěla, zpívaly jsme totiž i po ukončení oslavy příchozím hostům 

v BlaBla baru.   

 

 

 

 



28. července 2009 – Natáčení videoklipu 

 

 

 
 

Během pivních slavností jsme se seznámily s fotografem a zvukařem Arakainu 

Markem Ptáčkem, který nám slíbil natočit videoklip. Domluvily jsme se, že to 

bude na náš hit Patnáctiny. Předaly si vzájemně kontakty a po e-mailu dohodly 

termín. Zvukový záznam se měl točit dopředu 27. července u Marka, bohužel 

Markovi ten den selhala technika. Následující den jsme točily videozáznam. 

Začaly jsme ve škole, pokračovaly ve klubu Rokle a skončily večer u Štěpy. Točil 

se v podstatě děj Patnáctin, tj. ranní vstávání, učení ve škole a oslava v Rokáči. 

Celkem 47 minut filmového materiálu za 9 hodin natáčení. Pozvaly jsme si jako 

kompars spolužáky a kamarády, zazpívaly si v kouřových a větrných efektech na 

kameru, přilákaly i novináře z Havlíčkobrodského deníku, který následující den 

přinesl reportáž na titulní straně. Zpracování videoklipu pak Markovi trvalo 

několik měsíců a v době tohoto zápisu do kroniky nebyl ještě hotov. 



7. září 2009 – hostování na KARUZOŠOU v Sokolovně 

 

 

 
 

6. ročník pěvecké soutěže stacionářů a ústavů sociální péče v ledečské 

Sokolovně pořádal stacionář Petrklíč. Pořadatelé nás požádali o vystoupení, 

pro které nás uvolnili i ze školního vyučování. Zpívaly jsme v kompletním složení 

celý náš repertoár přes aparaturu pana Hruši, která občas nepříjemně 

zarezonovala. Následně jsme předávaly ceny všem účastníkům pěvecké soutěže. 



10. října 2009 – vystoupení na minifestivalu miniMIMOfest 

 

 
 

Ledečský hrad byl místem konání nultého ročníku minifestivalu miniMIMOfest, 

který uspořádali DS Mimochodem a R.One.Czech. Ten nás požádal o účast 

s půlhodinovým vystoupením. Musely jsme proto nacvičit další nové písně, jako 

Boty a Hodinky. S těmi už známými jsme měly nachystáno 8 písní s průvodním 

slovem, o které se postarala Štěpa. Ta nás také poslední tři písničky doprovodila 

na klávesy. A úplně na závěr pozvala k mikrofonu svoji nejstarší sestru Renatu a 

společně zazpívaly píseň pro svého tátu, který nám píše všechny české texty. Text 

k dojemné písni pro tátu  si však složila Štěpa sama a potají. Bylo to dokonalé 

překvapení, lidi včetně táty slzeli. 

 

Na festivalu vystoupilo jako první DS Mimochodem s divadelní hrou s keltskou 

tématikou, jako druhá LuŠtěLa a jako třetí a poslední folkové duo Popros 

z Kralup. Larry fotila a natáčela o sto šest.   

 

Při našem nejdelším vystoupení, kde nás zvučil R.One.Czech osobně, nám 

nevyšly některé nástupy, píseň Boty jsme prý zpívaly příliš utahaně, ale jinak 

nám diváci tleskali a snad jsme je i trochu překvapily. Zaslechly jsme i 

přirovnání k Space girls, jeden, který se nám na stránky podepsal jako „ten, co 

tomu rozumí,“ nás ohodnotil slovem: Propadák! 

 



31. října 2009 – vystoupení na zábavě v Kožlí s Čejka bandem 

 

 
 

Týden před vystoupení v Kožlí od nás odešla Lucka. Nechtělo se jí už zkoušet, 

ani zpívat. Oslovily jsme tedy naši spolužačku Vanessu, ta se během týdne 

naučila náš repertoár a do Kožlí s námi odvážně vyrazila.  

Na taneční zábavě v Kožlí, kterou pořádali místní rybáři, jsme vystupovaly jako 

předskokanky skupiny Čejka band, která zde hraje 2x – 3x do roka. Zazpívaly 

jsme 6 písniček: Už jsme tady, Patnáctiny, Yerazanq, Tancuj, Hodinky a Boty. 

Koželáci v sále hučeli, akustika byla špatná, tak jsme byly rády, že to máme za 

sebou.  

Potěšilo nás vyjádření kapelníka Čejka bandu, že bychom mohly ještě něco 

dokázat. 

Vannesa to zvládla dobře. Přesvědčila nás, že dokáže Lucku nahradit. 

Domluvily jsme se, že název kvůli odchodu Lucky měnit nebudeme. LuŠtěLa je 

už zaběhlá, dobře se to pamatuje i zpívá. Vanesse to nevadí.  

Vystupovaly jsme v dlouhých trikách a čepicích. Štěpa naše vystoupení 

moderovala. 

 Rozloučily jsme se známým popěvkem Čejka bandu: „Jednou je málo, desetkrát 

moc, šestkrát to stačí, tak dobrou noc!“ 

Rodiče nás brzo po vystoupení odvezli domů. 

 



3. listopadu 2009 – účast na 29. Ledečském slavíčku 

 

 
 

Jako jednotlivkyně jsme se všechny čtyři holky ze skupiny LuŠtěLa zúčastnily 

pěvecké soutěže Ledečský slavíček pořádané ledečským Domem dětí a mládeže.  

Lucka, Štěpa a Vanessa v jedné kategorii, Larry jako patnáctka sama v druhé. 

Larry samozřejmě vyhrála, zpívala arménskou píseň a postoupila tak do 

krajského kola v Jihlavě.  

   

Lucka zpívala  „Řekl, lásko má, já stůňu“ a obsadila 2. místo, Štěpa zazpívala 

svoji píseň „Vyznání“ a skončila na 3. místě a Vanessa zpívala „Most přes 

minulost“.  Vítězství si opět odnesla oblíbenkyně tříčlenné poroty Bára H.  

O přestávce jsme společně zazpívaly soutěžícím naši písničku Patnáctiny.  

 

Za umístění jsme obdržely diplomy a Larry navíc možnost vystoupit v Jihlavě. 

  

Když si Larry pročetla propozice jihlavské soutěže, zjistila, že se tam můžeme 

přihlásit i jako skupina LuŠtěLa. Zřejmě se jí do Jihlavy samotné nechtělo  

 

A tak jsme vyplnily přihlášku na Jihlavského slavíka a začaly v novém složení 

s Vanessou nacvičovat tři písničky, se kterými v Jihlavě vystoupíme. Měly jsme 

na to pouze 8  dní.    

 

 



14. listopadu 2009 – vítězství na 18. Jihlavském slavíku 

 

 
 

18. Jihlavský slavík se konal v sobotu 14. listopadu v jihlavském kině Dukla. 

Přihlásily jsme se do kategorie skupiny 12 – 15 let, ale pořadatelé nás kvůli 

stařence Larry, které v tu dobu už bylo 15, zařadily do kategorie vyšší 15 – 18 

let. V té na nás čekala brněnská skupina A-sing. Proti nám o hlavu větší a tři 

roky starší Goliášové, suverénní a sebevědomí. Bylo nám do pláče. Ani naši 

rodičové, kteří nás doprovázeli, nám moc šancí nedávali. Členové a členky 

skupiny A-sing vystupovali i v kategorií jednotlivců a duet a předváděli 

nádherné pěvecké výkony.    

Náš souboj přišel na program až odpoledne. A-sing šel na řadu jako první a 

přednesl tři nádherné písničky. 

Po nich jsme napochodovaly na pódium my – LuŠtěLa. Moderátorka nás 

představila a začaly jsme písní Už jsme tady. Od prvních tónů nám bylo jasno, 

že je to ono! Pokračovaly jsme arménskou písní  Yerazanq, což znamená sen či 

přání, ale Larry to v nervozitě nedokázala moderátorce ani přeložit. Yerazanq 

nám vyšel taky fantasticky. No a Patnáctiny na konec, to už bylo jasný! 

Rozpohybovaly jsme to a zpívaly, jak o život.  

Porota nakonec musela udělit dvě prvá místo – jako 1. LuŠtěLa. Plakaly jsme 

radostí! 

K našemu úspěchu přispěla dobrá akustika sálu, dobré ozvučení, fantastické 

publikum a náš komplexní projev – zpěv, tanec, oblečení a taky štěstí.   



 21. listopadu 2009 – vystoupení na Plese lidí dobré vůle 

 

 
 

Na Plese lidí dobré vůle jsme v ledečské sokolovně dostaly prostor od kapely 

Vysočina k zazpívání čtyř našich písniček. Už jsme tady, Patnáctiny, Yerazanq a 

Tancuj. Vystupovaly jsme po dlouhé době v šatech, Vanesse to moc slušelo. 

S akustikou to bylo jako vždy u nás v sokolovně špatný, ale lidi nám tleskali, 

někteří i tancovali. Pořad uváděla Petra s dýdžejem Patrikem, který prý byl 

synem klavíristy Rokla a kmotřencem Karla Gotta. Slíbili nás pozvat na nějakou 

další akci. 

 

Ples lidí dobré vůle jsme si tentokrát užily. Zatancovaly si na parketu sokolovny 

a vyblbly se moc a moc. Domů nás rodiče odvezly až před půlnocí.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



23. listopadu 2009 – natáčení zvukové stopy ke klipu Patnáctiny 

 

 
 

V neděli večer 23. listopadu si nás konečně pozval rockman Marek do 

Okrouhlice na natáčení zvuku ke klipu Patnáctiny. Jely jsme tam ve čtyřech i 

s Luckou, protože ve klipu Lucka vystupovala. Z počátku Marka zase jako 

obvykle zlobila technika, nějaký brumy a šumy nás dvě hodiny brzdily a my 

musely čekat. Pak se to Markovi po telefonních konzultacích podařilo odstranit 

a my jsme jedna po druhé nazpívaly bez jakýchkoli korekcí svůj part k písničce 

Patnáctiny. Marek to zmixoval a přehrál. Neznělo to na tu bídu  špatně. 

 

Pak jsme se pokusily s Vanou ještě nazpívat Hodinky. Zpívaly jsme všechny tři 

společně na mikrofon. To se moc nezdařilo, ale vzhledem k pokročilé hodině už 

nebyl čas to opravovat. 

  

Marek uznal Hodinky za falešné a věnoval se v následujících dnech pouze 

Patnáctinám. Slíbil nám původně klip dokončit do vánoc, ale problémy 

s technikou pokračovaly. Nakonec se nám ozval 2. ledna, že má klip hotový a 

míří do Ledče. Setkaly jsme se s ním na náměstí u kašny a DVD s klipem 

převzaly.  

 

Samozřejmě jsme Markovi slušně poděkovaly a jsme hodně vděčné dodnes.  

 

 



27. prosince 2009 – vystoupení na vánočním turnaji ve futsale 

 

 

 
 

Na vánočním futsalovém turnaji starších žáků o pohár starosty města v nové 

 ledečské sportovní hale jsme dostaly příležitost dvakrát o přestávce turnaje 

zazpívat tři písničky Už jsme tady, Patnáctiny a Tancuj. Zpívaly jsme před 130 

kluky našeho věku a přes aparaturu pana Karla Hruši, který celý turnaj 

moderoval. Akustika v hale nebyla zas tak špatná, jak jsme původně očekávaly. 

Kluci byli překvapeni a naše vystoupení, jak nám později psali na e-mail, se jim 

líbilo.  

 



2010                                                                
 

2. ledna 2010 – Marek Ptáček nám u ledečské kašny předal DVD s klipem 

 

4. ledna 2010 – umístily jsme náš klip Patnáctiny na YouTube 
 

 
 

Za 55 dní zaznamenal klip Patnáctiny na YouTube 462 080 zhlédnutí !!!! 

 

Od 4.1.2010 do 10.2.2010, kdy bylo 360 736 zhlédnutí, byl klip hodnocen 2190x.  

 

Ke klipu se k tomu dni sešlo 3162 komentářů, z toho: 

378 pozitivních, 257 slušně kritických, 632 neutrálních, 522 diskutujících, 

931 magoři, 107 oplzlí sprosťáci, 135 odstraněno autorem.  

 

Klipem se inspirovala řada plagiátorů, vznikaly remixy, parodie (Umbrtka - 

Šedesátiny, Česká bomba - Osmnáctiny) 

 

 

28.2.2010 -  jsme klip na výzvu z YouTube odstranily, měl 462 tisíc zhlédnutí !!  



9.1.2010 -  účast na Tříkrálové sbírce K+M+B 2010 

 

 
 

LuŠtěLa se zúčastnila aktivně Tříkrálové sbírky 2010, kterou již tradičně pořádá 

Charita Česká republika. V rámci této sbírky jsme jako Tři králové (Larisu 

nahradila Péťa) opět navštívily domácnosti  se symbolickým dárečkem a žádaly 

o finanční příspěvek do označených kasiček. Doprovázeli nás  plnoletí Vašek a 

Fanda, kteří měli u sebe průkaz pověřující k provádění sbírky a taky měli osobní 

zodpovědnosti za svěřenou pokladničku. Nashromáždilo se v ní celkem 3723,- 

korun.  

 

Tato částka byla jen malým příspěvkem k finančním prostředkům, které budou 

letos využity především na  přípravu a realizaci stavby nového Petrklíče - 

denního stacionáře pro děti a mládež s mentálním a kombinovaným postižením 

v Ledči nad Sázavou, v jehož prostorách LuŠtěLa občas zkoušela. Část výtěžku 

bude využita na zajištění služeb zdravotní a sociální péče, sociálního 

poradenství, sociální prevence a služby pro rodinu, které poskytuje Oblastní 

charita Havlíčkův Brod. Sbírka umožní také případnou přímou pomoc 

potřebným lidem v těžké životní situaci či lidem postiženým živelnou katastrofou. 

 

 

 



23.1.2010 -  vystoupení v žižkovském klubu Matrix v Praze 

 

 

 
 

V žižkovském klubu Matrix se sešlo snad 800 lidí a dalších 200 postávalo v 10 

stupňovém mrazu venku. Zpívaly jsme od 22 hodin náš celý repertoár, ale nebýt 

bodyguardů, asi bychom skončily hned po první písničce! Vystoupení natáčela 

internetová televize TYVI.cz, fotografovala řada fotografů. Ohromný úspěch!! 

 



29.1.2010 -  účast na finále Dětské Porty v Praze Bohnicích 

 

 
 

Do finále Dětské Porty nás organizátoři nesmyslně zařadily do skupiny 

jednotlivců! Nejprve jsme z domova protestovaly, ale nakonec jsme tam dorazily 

přesně v 11 hodin a hned musely  na pódium. Nestihly jsme se ani upravit, ani 

rozcvičit, akorát tak vybalit nástroje.  Zpívaly jsme Yerazanq, Sen a Vyznání. 

Poslední dvě písničky složila Štěpa týden před odjezdem do Prahy, byly to dobré 

folkové songy, ale pletly jsme hodně slova a tak jsme se neumístily. Štěpa hrála 

na kytaru, Larry na klávesy a Vanny na flétnu. Studený sál, studené publikum, 

neochotní organizátoři. Raději jsme mazaly domů a cestou se zastavily ohřát 

v redakci časopisu Maxim, kde nás ochotně a s radostí přijali.  Z účasti na 

Dětské Portě máme pouze jednu fotku, jak se Larry narychlo líčí v šatně a 

hodně, hodně studenou vzpomínku.  



29.1.2010 -  návštěva v redakci časopisu Maxim 

 

 

 
Do Maximu jsme dorazily na pozvání redakce cestou z Dětské Porty. Strávily 

jsme tam více jak čtyři hodiny. Prohlédly jsme si celou redakci, popovídaly si 

s šéfredaktorem, nechaly se učesat, nalíčit a nafotily snad dvě stovky fotek. V 

Maximu natočili i videoreportáž „Byla u nás LuŠtěLa“ a v magazínu Maxim pak 

byl uveřejněn článek „LuŠtěLa fenomenální dívčí trio, které zbořilo klub Matrix, 

si poradilo i s Maximem“. Našel si nás tam i cizí redaktor a chtěl rozhovor.    



4.2.2010 -  vystoupení na after party v p.m. klubu v Praze 

 

Na vystoupení do pražského p.m. klubu nás pozvali studenti Gymnázia Jana 

Palacha. Pořádali svoji 15. after párty po plese a napadlo je, že by se hodilo, 

aby na ní zazněly Patnáctiny. Měly jsme být půlnočním překvapením, proto jsme 

čekaly v salónku vedle pódia, až se studenti dostaví. Nakonec jsme se na pódium 

dostaly až ve dvě v noci. 

Zazpívaly jsme Patnáctiny a poté i Yerazanq, pánská část publika však byla již 

v takové náladě, že jsme raději po dohodě s organizátory po dvou písničkách 

naše vystoupení ukončily.       

 

5.2.2010 -  rozhovor pro časopis INSTINKT 

 

 
Blonďatý andílek Vanessa, hnědovlasá výřečná Štěpánka a exotická Larisa. Mládenci, 

vybírejte svůj idol. 
 

„Neříkejte, že jste to video ještě neviděli - ke dni vzniku těchto řádků ho na 

Youtube zhlédlo přes tři sta tisíc lidí. Tři dívky tu nepříliš jistými hlasy zpívají 

česky otextovanou písničku Kanikuly od skupiny Code Red. V jejich podání se 

skladba zove Patnáctiny a trio zmíněných dívenek si říká LuŠtěLa podle 

křestních jmen původní sestavy, v níž figurovala Lucka, Štěpánka a Larisa. 

Lucku už ale v kapele nenajdeme, její post obsadila Vanessa. Dívenky navštěvují 

8. B na základní škole v Ledči nad Sázavou a momentálně jde bezesporu o 

nejslavnější obyvatelky tohoto města“, napsal týdeník Instinkt. 



6.2.2010 -  vystoupení v ABC klubu v Pardubicích 
 

 

 
 

Do Pardubic jsme byly pozvané těsně po vystoupení v Matrixu. Není to z Ledče 

příliš daleko a za pomoci GPS jsme dorazily až na parkoviště před klub ABC. 

Venku stojící lidi nás už poznávali, to nás překvapilo a potěšilo. Klub tak pro 

400 lidí se zcela zaplnil, probíhala tu párty s reprodukovanou hudbou. 

Postávaly jsme u kukaně dýdžeje a usrkávaly kolu. Občas se někdo zastavil pro 

podpis, vyfotit, nebo pokecat.  

Odezpívaly jsme celý repertoár, stály jsme přitom snad 1 metr od bouřícího 

davu, který měli pořadatelé, co udržet. Publikum na dosah, hlasitá bedna za 

námi, zpívání v transu a s oroseným čelem, to byly Pardubice.   



15.2.2010 -  rozhovor pro Nedělní Blesk 

 

 
                                                   

 

 

 

 

 

 

 

Snad nejčtenější české nedělní noviny nás požádaly o rozhovor a věnovaly nám 

dvě dvojstrany nedělního vydání s fotkami přes celý formát novin. Redaktoři 

Blesku za námi přijeli až do Ledče nad Sázavou. Sešly jsme se s nimi 

v ledečském stacionáři Petrklíč, aby redaktoři měli možnost mluvit i s rodiči. 

Pořídili nám tam krásný snímek v kuličkovém bazénu a ještě krásnější u zrcadla, 

které s dalšími třemi fotkami pak uveřejnili ve svých novinách. Na bulvár o nás 

psali hezky.  

 

Fotili nás i u Štěpy v pokoji, kde jsme jim zazpívaly naši novou písničku Sen. 

Byli překvapení, že ji Štěpa složila sama a že není tak ujetá. Opravdu se jim 

líbila, tedy ta písnička 

 

 

 

 



19.2.2010 -  vystoupení v klubu ABajo v Brně 

 

 
 

Klub ABajo v Brně se nachází v centru města přímo na náměstí, nebylo proto 

jednoduché se k němu autem dostat a zaparkovat. Kroužili jsme stále  kolem 

dokola, až nás pořadatelé nasměrovali na nejbližší parkoviště, kde si nás 

vyhledali a odvedli do klubu. Po celou dobu se o nás vzorně starali. Poskytli 

nám salónek, občerstvení, ochranku.  

 

Klub se naplnil až k prasknutí. Zpívaly jsme před podiem dýdžeje a pořadatelé 

nás chránili vlastními těly. Měli plné ruce práce. Lidé přímo šíleli, v sále 

proběhla i menší rvačka, občas zazněly neslušné pokřiky, pořadatelům museli 

asistovat kixboxeři z brněnské Arény. Náš fanoušek Petr samozřejmě dorazil i do 

Brna. 

  

Po koncertě byla dlouhá autogramiáda a focení. Našla si nás tam zpěvačka 

Lucka z brněnské skupiny A-sing, se kterou jsme se seznámily v Jihlavě a na 

Portě. Chválila nás, no vlastně byla u vytržení, prý něco takového ještě nezažila.    

 

 

 

 



22.2.2010 -  vystoupení na Psychiatrické léčebně v H.Brodě 

 

 
 

      
 

Na vystoupení do Psychiatrické léčebny v Havlíčkově Brodě jsme se vypravily 

na přání Štěpánčiny babičky, která tam byla hospitalizovaná. Měly jsme tak 

šanci prvně použít veřejně celou naši aparaturu – bezdrátové mikrofony, 

mixážní pult, zesilovač a reproduktory, což jsme zvládly dokonce i zapojit! 

Přezpívaly jsme celý náš repertoár včetně dvou folkových písniček Vyznání a 

Sen, při kterých pacienti i sestřičky a málem i my slzeli. 

Štěpánčina babička zářila štěstím a všem o nás vyprávěla. Mezi pacienty byla i 

jedna naše bývalá učitelka, která se k nám také hlásila. My jsme jí obdarovaly 

kytkou a ona nám potom každé poslala po babičce čokoládové želvičky. Sladké 

dárky k nám však nedoputovaly, babička se s provinilým úsměvem později 

přiznala, že je všechny snědla 



26.2.2010 -  vystoupení v klubu Sauna v Semilech 

 

 
 

 

Do Semil jsme cestovaly po zasněžených silnicích v tmavé únorové noci. Díky 

navigaci jsme se dostaly až na místo bez větších problémů. Před klubem jsme 

narazily na našeho fanouška Petra, který za námi jezdí všude.  Měly jsme z toho 

opravdovou radost. 

 

Přes dobrou propagaci akce se nepodařilo organizátorům naplnit klub Sauna na 

maximum, posunul se proto i začátek našeho vystoupení. 

  

Odezpívaly jsme náš celý repertoár. Publikum však bylo chladnější, pouze 

někteří informovanější jedinci se o fenomén LuŠtěLa zajímaly. Rozdaly jsme 

několik autogramů, několik kartiček a pózovaly fotografům. Pokusily jsme se 

obecenstvo probudit tím, že jsme se odvážily ukázat kozy, které nám mistrně 

nakreslila spolužačka Magda. Ani to však nezabralo, přestože se hlavní 

organizátor a moderátor akce snažil premiérové odhalení našich koz patřičně 

vykřičet. Semilští zřejmě náš fór nepochopili, anebo nechodí na internet.    

  

 



5.3.2010 -  vystoupení v LE - klubu v Praze 

 

 

 
 

V pražském LE-klubu U výstaviště jsme zazpívaly 4 písničky na oslavě 24. 

narozenin Davida Růžičky. Byly jsme jeho narozeninové překvapení, do poslední 

chvíle utajené. V mini klubu bylo asi tak 50 hostů, zpívaly jsme přes naši 

aparaturu. Největší problémy byly opět s parkováním, hrál se hokej, všude bylo 

plno policajtů, parkovali jsme snad 200 metrů od klubu.   



12.3.2010 -  vystoupení v klubu p.m. v Praze 

 

 

 
 

Podruhé v p.m. klubu, tentokrát si nás pozvali organizátoři z Matrixu. Přišlo na 

600 lidí. Klub byl plný kouře, problémy s ozvučením velké, nálada však výborná. 

Opět jsme odezpívaly celý repertoár a ukázaly kozy. Při odjezdu chtěli policajti 

pokutovat našeho řidiče, když nás však uviděli v autě, prohlásili: „Jeďte dál, 

když vezete tu Luštělu“  Internetová televize TYVI.cz zde natočila reportáž.  


